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Ärende 4: Redovisning av ekologisk hållbarhet i grundskolan 2023 
 
I kommunens måltidspolicy kan man läsa att andelen ekologiska livsmedel ska vara hög. Det 
vi kan se i rapporten är att andelen har sjunkit de senaste åren och låg under 2023 på enbart  
26,4 procent i de grundskola. 
Det är i sig bra att man till kommande år sätter upp mål om hur många procent som mat 
inköpen som ska bestå av ekologiska livsmedel, men målen för kommande år är lågt satta.  
 
Med ett mål på 30 procent för kommande år samt det mer långsiktiga målet på 50 procent 
skulle leva upp till måltidspolicyns ambition om att vara en hög andel känns som att man 
siktar för lågt. 
 
En anledning som nämns är att livsmedelspriserna gått upp och de ekologiska livsmedlen är 
dyrare. Visserligen kan inköpspriset idag vara högre med än mer satsningar på klimatet men 
frågan är vad det kommer att kosta i framtiden om vi inte ställer om mer redan nu. 
Med en annan budget kan man också göra mer satsningar för att förebygga kostnader för 
kommande generationer. 
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